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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi pénzt vettek a szülőktől bölcsődei gondozási 
díj címén az elmúlt években?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány 2012-ben vezette be a bölcsődei gondozási díjat. Azóta tetemes összeget vettek el ezen a
címen az érintett magyar családoktól, akiket állítólag annyira támogat a "családbarát" kormány.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat:

Mennyi pénzt vettek a szülőktől bölcsődei gondozási díj címén az elmúlt években? 

Mennyi  gyermek  után  kellett  a  szülőknek  bölcsődei  gondozási  díjat  fizetnie  az  elmúlt
években? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. december 12. 

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)


